
Protokół Nr 34/2021

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim w dniu 13 sierpnia 2021r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności oraz
zaproszeni goŚcie:

1. Przewodnicz4cy Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
2. Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej - Zbigniew Tymecki;
3. Przewodniczący Zarz4du Osiedla Nr l- Stanisław Gustyn;

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Barbara Szlezer, która po
powitaniu zebranych zaproponowała następuj ący jego porządek:

1. Otwarcieposiedzeniaiprzyjęcieporządku;
2. Opinia w sprawie wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2021r.;
3. Opinia w sprawie pisma o wsparcie propozycji utworzenia młodzieżowej rady

gminy;
4. Stan przygotowań do roku szkolnego 2021/22 oraz omówienie strategii rozwoju

oświaty w Gminie;
5. Analiza egzaminu klas ósmych szkoły podstawowej;
6. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. określenia średniej ceny jednostki paliwa

w Gminie Sępólno Krajeńskie w roku szkolnym 2021/22;
7. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Koi'nisji;
8. Wolnewnioskiizakończenie.

W/w porz4dek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie wykonanie budżetu gminy za I
półrocze 2021 r.

Ad.3. Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Komisję z pismem Fundacji Civilis
Polonus o wsparcie propozycji utworzenia młodzieżowej rady gminy (pismo stanowi
załącznik do niniejszego protokołu). Poinformował, że Komisja Statutowa opowiedziała
się negatywnie w tej sprawie, bowiem jej zdaniem taka inicjatywa powinna być oddolna
i wy3ść od samej młodzieży, nie powinno się narzucać takiej inicjatywy odgórnie. Pani
Szlezer zaproponowała, aby pismo skierować do dyrektorów SZkół celem rozpoznania
sytuacji. Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej powiedziai że inicjatywa
jest dobra, ale należy pamiętać o uwarunkowaniach racjonalnych, to powinna być
reprezentacja wszystkich środowisk, a z tą aktywnością może być różnie. Ponadto
bezdyskusyjnie ktoś musi tym koordynować. Ponadto kwestią zasadnicz4 byłyby
koi'npetencie tej rady.
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Komisja jednogłośnie opowiedziała się za przesłaniem pisma do dyrektorów szkół
podstawowych i średnich celem rozpoznania zainteresowania możliwością
młodzieżowej rady gminy.

Ad.4. Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej przedstawił Komisji
informacię w zakresie stanu przygotowań do roku szkolnego 2021/22 oraz w sprawie
strategii rozwoju oświaty w gminie (informacje stanowią załącznik do niniejszego
protokołu).
Podkreślii że nie widzi zagrożeń w szkołach i przedszkolach w przygotowaniu do
nowego roku nauczania.
Pani Szlezer zapytała o instalację światłowodów. Dyrektor ZOOS odpowiedział, że
Szkoły Podstawowe Nr l i Nr 3 posiadają instalacje światłowodowe od kilku lat, internet
jest tu jeszcze szybszy w ramach ogólnopolskiej sieci edukacyjnej, światłowód jest
także w szkole w Wałdowie. W pozosta§ch szkołach szybki internet miał być założony
do końca roku i prowadzone są prace w tym kierunku, chociaż obecnie fizycznie
pozostałe szkoły nie są jeszcze przy%czone do światłowodów.
Pani Szlezer zapytała, czy jest kontrolowane wydatkowanie stypendiów socjalnych
przez rodziców. Dyrektor ZOOS odpowiedział, że rodzic otrzymując kole?ine
świadczenie musi się rozliczyć z poprzednich wydatków na podstawie faktur.
Pani Szlezer zapytał, czy b«;dą obostrzenia w szkołach z powodu pandemii. Dyrektor
ZOOS odpowiedział, że są w tej sprawie wytyczne. Uczniowie wracają do szkół przy
zachowaniu wszystkich reżimów sanitarnych. Pani Szlezer zapytała, czy są jakieś
wytyczne na temat zaszczepień uczniów. Dyrektor odpowiedziai że nie posiada na ten
temat wiedzy. Dodał natomiast, że jest bardzo duży odsetek zaszczepionych nauczycieli,
w niektórych placówkach osiąga on 100%. Odnośnie szczepień dzieci powiedział, że
prawdopodobnie po powrocie do SZkół będą w nich tworzone punkty szczepień. W
sprawie szczepień poinformował także, że ukazało się orzeczenie NSA, które stanowi,
iż wymaganie przez przedszkola obowiązkowego zaszczepienia dziecka nie jest
niezgodne z prawem. Inną sprawą jest udowodnienie szczepienia, bo nie ma obowiązku
wydawania zaświadczeń o szczepieniu, należy więc przyj ąć, że wystarczy oświadczenie
rodzica.

Komisja przyjęła przedstawione informacje do wiadomości.

Ad.5. Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej przedstawił infori'nację
dotycz4cą wyników egzaminu klas ósmych szkoły podstawowej (informacja stanowi
za%cznik do niniejszego protokołu). Podkreślił, że wyniki egzaminacyjne w nasze?i
gminie są nieco povvyże3 średniej powiatowej. Pani Turek zasugerowała, aby w
kolejnych zestawieniach ujmować także liczbę uczniów, którzy przystąpili do
egzaminÓw.

Komisja, po dokonaniu analizy, przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.
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Ad.6. Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej przedstawił Komisji projekt
uchwa§ Rady Miejskiej w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie
Sępólno Krajeńskie w roku szkolnym 2021/22.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad. 7. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swoj ego poprzedniego posiedzenia
w miesiącu czerwcu br.

Ad.8. W wolnych wnioskach:

- Pani Miczko, w związku z tym, że materiały są dostarczane członkom Komisji
wcześniej w wersji elektronicznej, zwróciła się do Dyrektora Zakładu Obsługi Oświaty
Samorz4dowej, aby ze względu na koszty nie rozdawał w trakcie Komisji tych samych
materiałów w wersj i papierowej ;

- Pani Miczko zapytała o uczniów wskazanych do stypendiów, nagród i wyróżnień.
Dyrektor ZOOS odpowiedział, że ta sprawa zostanie omówiona na posiedzeniu Komisji
W 1TlieSi4Cu WrZeŚnilL

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicz4ca zakończyła posiedzenie.

Przewodnicząca Komisji
Barbara Szlezer

protokĄłował :
Tomasfz Dix

M?,t ?
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